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Gekantelde kasten daar last van. Een plaatselijke politieagent ook. Die 
Intussen begint er wat minder tot me door te dringen stelde, dat als de bijen niet voor zes uur weg zouden 
van wat Geert me laat zien. De bijensteek boven mijn zijn -het was half vijf- hij er de brandslang op zou laten 
oor werkt door. Een dokter? Nee, niet nodig, want ik zetten. De verantwoordelijke imker - geïrriteerd door 
herken het. Een volgende keer kan ik toch maar beter zoveel gebrek aan kennis- voegde hem verontwaardigd 
een kap opdoen. toe: 'Dan kan ik net zo goed meteen naar huis gaan, 
Onderweg, terug naar Dedemsvaart, vertelt Geert nog want zoiets red je natuurlijk niet in 1 ,S uur'. 
van ongelukken die ze hebben meegemaakt tijdens 
het vervoer van de volken. Zoals die keer dat een Zo bereiken we weer Geerts huis met een opschrijf- 
wagen beladen met volken op een redelijk drukke boekje vol aantekeningen, een hoofd vol indrukken en 
weg kantelde. Daardoor lagen er heel veel volken een fototoestel vol met foto's. 
over de weg en in de sloot. Automobilisten hadden Geert, bedankt! 

- 15* Europees Congres CARI 
Ghislain de Roeck 
Ter gelegenheid van zijn twintigste verjaardag 
organiseerde CARI op 22 en 23 november 2003 een 
eerste Europees Congres over de bijenteelt. De 
tweedaagse was een enorm succes. 

Gespreid over twee dagen behandelden bekende 
Europese sprekers zes thema's. 
Welke bij voor morgen? Hubert Guerriat (Nigra, 
België), Paul Jungels (Buckfast, Luxemburg) en Josef 
Ulz (carnica, Oostenrijk) verzorgden dit belangrijke 
thema. Elke spreker lichtte zijn keuze toe. Hoe verschil- 
lend die ook is, over één zaak waren ze het roerend 
eens: het genetische patrimonium van de bij, zoals dat 
zich in de verschillende Europese regio's heeft ontwik- 
keld, moet behouden blijven. 
De bij in ons milieu De evolutie van het dossier over 
de vergiftigingen toont aan dat de dood van bijen- 
volken en zelfs de toekomst van de bijenteelt als eco- 
nomische activiteit onvoldoende zwaar wegen om het 
probleem op de agenda van de beslissers te krijgen. 
Het is dus essentieel om het debat op het publieke 
forum te voeren. De imkers moeten zich, via pressie- 
groepen, dringend uitdrukken in termen van openbare 
gezondheid en consumentenbelang. De homologatie- 
procedure van pesticiden moeten we langs politieke 
weg laten herzien. 
Onze noorderbuur Ronald Driessen had ook een bood- 
schap voor hen die het bestuivingwerk van de bij 
belangrijker vinden dan haar producten. Dat werk 
blijft alsnog belangrijk, maar wordt meer en meer 
door andere 'operatoren' vervuld. Imkers moeten zich 
ervan bewust zijn dat het bestuivingwerk van de bij 
aan economisch belang dreigt in te boeten. 
......................................................................................................................................................... 

Naar een geïntegreerd beheer De kwaliteit van pro- 
ducten en arbeid wordt een topprioriteit op Europees 
vlak. De regels die daarmee gepaard gaan moeten we 
verwelkomen en niet beschouwen als obstakels. Ze 
houden nieuwe kansen in om het imago van onze 
honing te verbeteren, ten opzichte vooral van de 
ingevoerde 'honing' uit de supermarkten. Kwaliteits- 
verbetering slaat ook op onze arbeid. De passie voor 
onze hobby mag niet doen vergeten dat rugpijn vele 
imkers teistert. De technologische vooruitgang opent 
nieuwe perspectieven. Vooruitgang betekent ook dat 
we onze associatieve gesteldheid verbeteren. Imkers 
moeten structuren oprichten die de dialoog en samen- 
werking bevorderen, eerder dan de verdeeldheid en 
conflicten. 
Informatie is een belangrijk gegeven voor een 
dynamische bijenteelt. Glyn Davies belichtte terzake 
een uniek Engels informatiemodel m.b.t. de gezond- 
heidscontrole van de bijen. 
De honingmarkt Europese reguleringinstrumenten zijn 
nodig om de inkomsten van de (beroeps)imkers te 
beschermen tegen de prijsschommelingen op de 
honingmarkt. 
De toekomst De diversificatie van ons aanbod en het 
creëren van gemeenschappelijke verkoopstructuren 
zijn essentieel. Een officieel Europees kwaliteitslabel is 
gewenst. 
Bij en maatschappij 'De imkers verminderen in aantal, 
maar stijgen in leeftijd'. Met deze boutade begon Jos 
Plaizier zijn uiteenzetting over de situatie van de imkerij 
in Nederland. Het is bij ons niet anders. 
Paolo Gouveia legde uit hoe de toekomst van de 
bijenteelt kan bevorderd worden door koppeling aan 
programma's voor plattelandsontwikkeling. 
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